
Booking Info

Four & the Truth is a five-piece band playing original rock music inspired by 80s pop-rock, along with Americana and

country-rock. We have enough material to fill two or more hours, but are also happy playing as a support act. While

we are primarily an “electric” band, we are also available for acoustic shows. Regardless of format, we play with a

quiet stage, going straight to the mixer and using professional in-ear monitoring. This also allows us to fit into a

smaller stage space, with a short set-up and tear-down time.

Four & the Truth ist eine fünfköpfige Band, die originelle Rockmusik spielt, inspiriert von Pop-Rock der 80er Jahre,

Americana und Country-Rock. Wir haben genug Material, um zwei oder mehr Stunden zu füllen, aber wir spielen

auch gerne als Vorgruppe. Obwohl wir in erster Linie eine "elektrische" Band sind, können wir auch akustische

Konzerte geben. Unabhängig vom Format spielen wir auf einer ruhigen Bühne, gehen direkt zum Mischpult und

verwenden professionelles In-Ear-Monitoring. Dies erlaubt uns auch, auf einer kleineren Bühne zu spielen, mit einer

kurzen Auf- und Abbauzeit.

Contact Info: fourthetruth4@gmail.com

Stage Plan / Bühnenplan
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